

Wang Shugang's installation transforms the "red memory" into a realistic and somehow vulgar daily life situation. He implicitly reconstructs an every day life scenario reflecting the transition of the city from "red memory" to present society.

Feng Boyi, Chinese curator and art critics

王书刚的装置是将红色记忆转化为一种日常的生活状态，具体世俗化的倾向，从而应合并隐喻了中国大陆在由红色记忆过度到当下社会现实的日常生存状态与处境联系。

冯博一，中国当代著名艺独立策展人和评论家



MEETING/开会

Meetings are held everywhere in the world. I want to convert this serious aspect of life into an exhilarant memorial. I do not want to comment on this phenomenon I just want to "HUMORIZE" it. Besides, squatting is a very common and often seen bearing in the daily live of the Chinese: Going to the toilet, eating, chatting, waiting for buses.....

Material: bronze
Size: 102x70x55cm x 8

我这一组雕塑叫做“开会”。全世界都有人在开会。我想把会议的认真的部分变成一种快乐的纪念碑 - 我不想评论，但只想开玩笑。之外，蹲着是在中国常见的动作：蹲坑，吃饭，聊天，等车.....

材料：青铜
大小：102 x 70 x 55厘米 x 8



"NOTHING TO SEE"

There is a Chinese saying: "those who stand high can look far". My art work wants to reverse the meaning of this saying. In our modern society with all its high speed change and progress, men - despite all their wealth - run the risk to lose their inner and outer direction and even themselves. In the jungle of high-rise buildings in modern cities they might be standing high, but they still "CAN'T SEE ANYTHING"

Material: bronze, LED light
Size: 2.1m high

“什么也看不见”

中国有一个说法叫做“站得高，看得远”。我的作品想颠覆这句话的含义。在我们今天的高速物质化的发展中，人在财富中会失去方向和自我。在高楼林立的城市中虽然人站得高，但仍然“什么也看不见”。

材料：青铜 / LED灯
大小：2.1m高

